

วันที่ 6 สิงหาคม 2569 ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ชนมภัทร โตระสะ คณบดีคณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม เข้าร่วมพิธีมอบทุนการศึกษา ประจำปีการศึกษา 2569 ซึ่งจัดโดยกองพัฒนานักศึกษา มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา โดยมีรองศาสตราจารย์ ดร.ชุตিকাญจน์ ศรีวิบูลย์ อธิการบดีมหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา เป็นประธานในพิธี

ทั้งนี้มีนักศึกษาคณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม เข้ารับทุนประจำปีการศึกษา 2569 จำนวน 16 ทุน ได้แก่ บริษัท สมาร์ท เซอร์วิส แอนด์ แมเนจเม้นท์ จำกัด 13 ทุน กองทุนธีระกุล วรุตบางกูร 1 ทุน บริษัท ยูนิเวอร์ส ชันแซช เมทอล จำกัด 2 ทุน ณ อาคารศูนย์สุขภาพและกีฬาสวนสุนันทา ชั้น 4 มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา

ซึ่งการมอบทุนการศึกษาในครั้งนี้ มุ่งหวังที่จะช่วยเหลือนักเรียน นักศึกษาที่ช่วยเหลือกิจกรรมของโรงเรียนหรือมหาวิทยาลัย มีความประพฤติดี มีความตั้งใจที่จะศึกษาเล่าเรียนแต่ขาดแคลนซึ่งทุนทรัพย์ให้มีโอกาสในการศึกษา ซึ่งจะเป็นเยาวชนที่ดีของประเทศชาติต่อไป

On August 6, 2026, Assistant Professor Dr. Chonmapat Torasa, Dean of the Faculty of Engineering and Industrial Technology, attended the Academic Year 2026 Scholarship Award Ceremony, organized by the Student Development Division, Suan Sunandha Rajabhat University. The ceremony was presided over by Associate Professor Dr. Chutikarn Sriviboon, President of Suan Sunandha Rajabhat University, and was held at the 4th Floor, Suan Sunandha Health and Sports Center, Suan Sunandha Rajabhat University.

On this occasion, 16 students from the Faculty of Engineering and Industrial Technology were awarded scholarships for the Academic Year 2026. The scholarships were generously provided by the following organizations and funds:

- + Smart Service and Management Co., Ltd. – 13 scholarships
- + Theerakul Varutbangkul Scholarship Fund – 1 scholarship
- + Universe Sunset Metal Co., Ltd. – 2 scholarships

The scholarship program was established to provide financial assistance to students who have actively contributed to school or university activities, demonstrated exemplary conduct, and shown strong dedication to their studies despite financial hardship. By easing the financial burden on deserving students, the University aims to ensure they have the opportunity to pursue higher education and achieve their academic aspirations.

2026年8月6日，**工程与工业技术学院院长** Chonmapat Torasa **助理教授、博士**出席了由宣素南塔皇家大学学生发展处举办的2026学年度奖学金颁发仪式。仪式由宣素南塔皇家大学校长 Chutikarn Sriviboon **副教授、博士**担任主礼嘉宾，并主持奖学金颁授仪式。

本学年度，**工程与工业技术学院**共有16名学生获得奖学金资助，具体包括：

+ Smart Service and Management Co., Ltd. **奖学金** 13项；

+ “Theerakul Varutbangkul”**基金会奖学金** 1项；

+ Universe Sunset Metal Co., Ltd. **奖学金** 2项。

颁奖仪式于宣素南塔皇家大学健康与体育中心四楼举行。

**本次**奖学金的设立旨在资助积极参与学校及大学各项活动、品行优良、勤奋好学但家庭经济困难的学生，为他们创造更加平等的受教育机会，激励学生不断追求卓越、努力成才，成长为具备知识、品德与社会责任感优秀青年，为国家和社会的发展贡献力量。